
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

21 december 2005 bij ons college ingekomen vragen van mevrouw M. Th. Meijs en 

het door het college gegeven antwoord. 

 

          De burgemeester, 

          mr. J.J.H. Pop 

 

 

 

 

 

            

Schriftelijke vragen 

 

Haarlem 21 december 2005 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Van de gemeente Haarlem 

 

Betreffende het parkeerterrein bij het ziekenhuis Kennemer Gasthuis, Locatie EG, 

Boerhaavelaan 22, 2035 RC  Haarlem 

 

Wij hebben verontrustende berichten gekregen over de uitbreiding van het 

parkeerterrein bij bovengenoemd ziekenhuis. De uitbreiding is ten koste gegaan van 

het groen. De gemeente zou meer terrein ter beschikking hebben gesteld aan het 

ziekenhuis om parkeerplekken te creëren voor de auto’s. Daarbij zou er weer groen 

uit deze wijk verdwenen zijn. 

 

Haarlem is een stad met relatief weinig groen en dienst zeer zorgvuldig om te gaan 

met de kleine stukken groen in de wijken. Met alle begrip voor bezoekers die 

patiënten moet kunnen bezoeken, is hier weer een stuk groen verdwenen. Iets wat 

de leefbaarheid van de buurt vergroot. GroenLinks maakt zich ernstige zorgen over 

het gemak waarmee op dit soort plekken het groen de strijd steeds maar weer 

verliest ten gunst van bouwplannen of parkeerplekken. Dit groen is van iedereen en 

verdient er minstens overleg te zijn met de betreffende commissie in dit geval 

stadsbeheer. 

 

Wij stellen u de volgende vragen: 

1. Klopt het dat er meer terrein ter beschikking is gesteld aan het ziekenhuis? Zo 

ja, Hoeveel  en onder welke condities en voorwaarden? 
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ziekenhuis Kennemer Gasthuis, locatie EG 

 

 
 

 
  
 

 

 

 

  

Raadsstuk 

B&W datum 

Sector/Afd 

Reg.nr(s) 

 

Onderwerp 

 



 

 

051/2006 

051-2 

 

 

 

 

2. Klopt het dat daarbij groen is verdwenen? Zo ja hoeveel en wat precies en is 

daar vergunning voor aangevraagd? 

3. Is dit in overleg gebeurd met de commissie stadsbeheer, zo niet waarom niet? 

4. Is het college het eens met groenlinks dat er op deze wijze weer groen het 

onderspit delft tegen het rood? 

 

Namens de fractie van GroenLinks 

 

Marie-Thérèse Meijs 

Raadslid GroenLinks 

 

 

 

 

 

 

 

Aan mevrouw drs. M.Th. Meijs 

lid van de gemeenteraad 

Groot Heiligland 24 

2011 ER  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 21 december 2005 

Parkeerterrein bij ziekenhuis Kennemer Gasthuis, 

locatie EG 

 

Geachte mevrouw Meijs, 

 

In uw brief van 21 december 2005 heeft u schriftelijke vragen ex artikel 38 van het 

reglement van orde voor de gemeenteraad gesteld over het parkeerterrein bij het 

ziekenhuis Kennemer Gasthuis, locatie EG inzake het groen. Wij beantwoorden de 

vragen als volgt: 

 

1. Klopt het dat er meer terrein ter beschikking is gesteld aan het ziekenhuis? Zo 

ja, Hoeveel  en onder welke condities en voorwaarden? 

 

2. Klopt het dat daarbij groen is verdwenen? Zo ja hoeveel en wat precies en is 

daar vergunning voor aangevraagd? 

 

Antwoord op de vragen 1 en 2 

De uitbreiding van het Kennemer Gasthuis is een particulier project. De uitbreiding 

vindt in beginsel plaats op eigen terrein. Bij een aanvraag voor een bouwvergunning 

wordt tevens de parkeernorm getoetst. De parkeernorm werd op eigen terrein 

gehaald bij aanleg van een parkeerdek van twee lagen. Dit beeld van een 

parkeerdek van twee lagen  bleek onwenselijk voor zowel bewoners als de afdeling 

stedenbouw. Als alternatief is de grond ten westen van het zusterhuis, op de hoek 
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van de Boerhavelaan en de Europaweg, te huur aangeboden aan het Kennemer 

Gasthuis.  

Deze grond (1200 m2) was geen openbaar groen maar in beheer bij Stedelijke 

Ontwikkeling afdeling vastgoed.  Onderdeel van de huurovereenkomst is het 

bouwrijp opleveren van de grond. Hiervoor zijn in totaal 164 struiken en bomen 

gekapt, waarvan  92 niet kapvergunningsplichtig. Voor 72 kapvergunningplichtige 

bomen is een kapvergunning verleend op 24 december 2003, inclusief 

herplantplicht. Begin 2005 is deze vergunning verlengd met een jaar. In de 

huurovereenkomst is opgenomen dat het Kennemer Gasthuis verplicht is op eigen 

kosten het parkeerterrein aan te leggen en de opgelegde herplantplicht  op te lossen 

op eigen terrein. Daarom zijn de bomen opgenomen in het Masterplan van het 

Kennemer Gasthuis. De bomen zullen na de werkzaamheden geplant worden 

(2007). 

 

3.  dit in overleg gebeurd met de commissie stadsbeheer, zo niet waarom niet? 

 

Antwoord 

Het antwoord luidt ontkennend. Op basis van het vigerend bestemmingsplan 

omgeving Kennedylaan heeft deze particuliere ontwikkeling van het Kennemer 

Gasthuis plaats gevonden. Alleen voor de parkeervoorziening op de hoek van de 

Boerhavelaan en de Europaweg is een artikel 19 vrijstellingsprocedure gevolgd. 

Vervolgens is door B&W op 20 januari 2004 besloten om de grond te verhuren aan 

KG en in te stemmen met het verwijderen van de bomen. Op basis van dit besluit is 

een kapvergunning verleend. 

 

4. Is het college het eens met groenlinks dat er op deze wijze weer groen het 

onderspit delft tegen het rood? 

 

Antwoord 

Het college betreurt het als groen het ondergespit zou delven tegen  rood, maar in 

dit geval is het college verheugd met de uitbreiding van het Kennemer Gasthuis, dat 

een grote maatschappelijke functie vervuld voor de inwoners van Haarlem. Daarbij 

zullen de bomen worden herplant en komt het groene beeld weer terug.  

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,     de burgemeester, 

ds. W.J. Sleddering    mr. J.J.H. Pop 

 

 

 

 


